

## 5Days 4Nights MACAO/ ZHUHAI CHIMELONG OCEAN KINGDOM Tour

### 5天 4晚 澳门/珠海长隆海洋王国欢乐游

#### (1Night at ZHUHAI CHIMELONG PENGUIN HOTEL 一晚珠海长隆企鹅酒店)

**Ground Arrangement / Based on Seat-in-coach (Min 2 to go)**

**DAY 1 ARRIVAL MACAO (NO MEALS)**

Meet at the Pier/Airport, proceed to check in hotel. Free at leisure.  
 于码头/机场接团, 送往入住酒店。自由活动。

**DAY 2 MACAO - ZHUHAI (B/L)**

After breakfast, proceed for Macao City Tour visit to Macao Tower (Ground floor), A-Ma Temple, Ruins of St Paul, Local Product Shop and The Venetian Macao Resort. After that, pass by Gongbei Port to Zhuhai.  
 早餐后, 开始澳门市区景点游览 澳门塔(地面层)、妈阁庙、大三巴牌坊、土特产及威尼斯人度假村酒店。游毕, 路径拱北关口前往珠海。

**DAY 3 ZHUHAI (B/L/D)**

After breakfast, proceed for Zhuhai City Tour visit to Fisher Girl Statue, Lovers Road, White Lotus Cave Park and shopping at Gongbei Underground Mall. After that, proceed to Yuan Ming New Garden with show.  
 早餐后, 开始珠海市区景点游览 渔女像、情侣路、白莲洞公园及自由购物于拱北地下商城。续后, 前往圆明新园含秀。

**DAY 4 ZHUHAI ~ CHIMELONG OCEAN KINGDOM (B)**

After breakfast, proceed to Chimelong Ocean Kingdom; is a large aquarium that allows guests to view the rare whale shark, beluga whales, polar bears, and other adorable animals up close! Winner of the 2014 Thea Award for Outstanding Achievement (Theme Park), Chimelong Ocean Kingdom is not to be missed!  
 (included Ocean Kingdom entrance + Chimelong Hengqing International Circus City Regular ticket).

早餐后, 乘车前往长隆海洋王国: 位于珠海横琴长隆国际海洋度假区, 呈献至大的水族馆, 让您一次过与珍稀的鲸鲨、白鲸、北极熊和其它可爱动物见面! 珠海长隆海洋王国更荣获由主题娱乐协会 (TEA) 颁发2014年度的主题公园「杰出成就奖」, 是您不可错过的必游景点! (已含海洋王国门票+横琴岛剧院马戏普通座门票)。

**DAY 5 ZHUHAI / MACAO AIRPORT / KUALA LUMPUR (B)**

After breakfast, transfer back to Zhuhai Gongbei Port and proceed to Macau Airport. \*Flight schedule must arrange after 8pm\*  
 早餐后, 乘车返回珠海拱北关口及前往澳门机场。\*必须安排晚上8点后的航班\*

\*\* Shopping Stop (for reference only): ZHUHAI - Jewelry Shop, BaoShuTang ~ Chinese Herb Shop, Silk Shop or Tea Shop (Maximum 3 Stop)

\*\* 购物店 (仅供参考): 珠海 - 珠宝店、宝树堂~中药店、丝绸店或茶艺中心 (最多三站)

**Important note : The above itinerary and shopping stop is for reference only, and subject to any necessary changes in accordance to local requirement.**  
 以上行程和购物站仅供参考, 并根据当地要求进行必要的更改。

<b>TOUR CODE : 5DMFM2ZHU-C</b>			Tour Fare 价格 (Per Pax 一人)			Single Supp 单人房差
<b>TRAVEL PERIOD : 01 OCT - 20 DEC'18</b>			MYR 马币			
Cat	Zhuhai Hotel (or similar 或同级)	Travel Period 有效日期	Adult	CWB	CNB	
4*	ZHUHAI - Chimelong Penguin Hotel 珠海长隆企鹅酒店 ZHUHAI - Landmark International Hotel 珠海华夏国际商务酒店	09 OCT - 08 NOV, 19 NOV - 20 DEC	1848	1848	1318	995
MACAO (5*) - Grand Lapa Hotel 澳门金丽华酒店 or similar 或同级						
Excluded 不包含 : Tour guide & Driver tipping 导游及司机服务费 (Chinese speaking guide 中文导游) -- MYR 110/pax/trip						
Blockout Dates: Mid-Autumn Festival 21 SEP - 08 OCT, 09 NOV - 18 NOV Zhuhai Hotel will be move to Zhongshan Hotel during Aviation Fair, Ciscus Festival in Zhuhai Macao Grand Lapa Hotel Weekend Surcharge: Friday Surcharge: MYR 80/ROOM/NIGHT Saturday Surcharge: MYR 140/ROOM/NIGHT Zhuhai Landmark International Hotel Weekend Surcharge: Friday/Saturday Surcharge: MYR 30/ROOM/NIGHT Chimelong Penguin Hotel Friday/Saturday Surcharge: MYR 80/ROOM/NIGHT (FRI) MYR 330/ROOM/NIGHT (SAT) MYR 140/ROOM/NIGHT (SUN)						

**Remark:**

- Valid for Malaysian Market only & Minimum 2 person travelling.
- Hotel check in by original passport with deposit, deposit return on check out date.
- Not allowed halfway dismiss from the group.
- Seat-in-coach Port/Airport pick up transfer will not provided during 23.00 - 08.30, surcharge apply for private transfer.
- All prices are subject to change without prior notice.
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Surcharge on previously unannounced event dates may be imposed by hotels without prior notice.
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee.
- Non refundable deposit RM 500 per pax will be request for upon booking.
- Update : 04.10.18 - Joyce.